



ARTIST

ARIYAM

BIOGRAPHY

German

ARIYAM ist ein junger, talentierter, aufstrebender Produzent der Minimal-Techno-Szene mit Sitz in Wien.

Ariyam (bürgerlich Ali Mirzamahdi) wurde 1996 in Teheran/Iran geboren und zog 2015 nach Österreich. Als Teenager war er ein großer Fan von elektronischer Musik und analysierte als Hobby seine Lieblingstracks. Aus der Analyse wurde später mehr. Drei Jahre später entschloss er sich, die Musik selbst zu produzieren. Die Richtung: Minimal Techno. Mittlerweile hat er sein größtes Hobby zum Beruf gemacht.

English

ARIYAM is a young talented rising star of the minimal techno scene based in Vienna.

Ariyam (real name Ali Mirzamahdi) was born in Tehran/Iran in 1996 and moved to Austria in 2015. As a teenager he was a big fan of electronic music and analyzed his favorite tracks as a hobby. The analysis later turned into more. Three years later he decided to produce the music himself. The direction: minimal techno. In the meantime, he has turned his greatest hobby into a profession.

Links:

<https://soundcloud.com/user-255598775-72626320>

<https://www.facebook.com/Ariyam.Mirzamahdi/>

<https://www.instagram.com/ariyam.mir/>

<https://open.spotify.com/artist/5ShSovMabjrI8NIkISqMDE?si=2NNaB5y9Q0aPLdtvop4vHw>